
Dosledno in vztrajno delo
Fredsednik komisije za pripravo samoupravnih splošnih aktov AMD Moste

Anlon Zupančič je na naše puvabilo razgrnil vsoširino delovanjii komisije, ki je
v zadnjem mandatu opravila ogromno delo, pa ostala — kot še tnarsikje v
senci dnevnih dogajanj. Nehole, a komisijo sestavljnjočlani, ki morajo poznati
pravne in samoupravne osnove svujega dela, kar pa pomeni tudi ne prehitevati
časa ter mirno, dosledno in vztrajno opravljati delo. In kaj to pomeni?

Predsednik Anton Zupančič: Za aktov. V letih 19W—1987 je naša
posamezni pomembnejši samou-
pravni akt pomeni to leto, poldrugo
leto postopka (in seveda toliko dela):
od prvega delovnega gradiva prek
osnutkov in javne razprave do pred-
loga in spre jema v delovni skupnosti.
Naj navedem osnovne podatke ošte-

vilu obravnavanih samoupravnih

kumisija pripravila predloge spre-
memb. dopolnitev ali novih splošnih
aktov: štirikrat statuta. 13 pravilni-
kov in poslovnika, v zvezi s tekočim
društvenim poslovanjem pa še pred-
loge I I sklepov, 3 pogodbe in od-
ločbe itn.

Iz svojega obsežnega srednjeroč-

nega deiovnega programa komisija
ni uspela dodelati le predloga statuta
delovne skupnosti in pravilmika o
društvenem finančno-materialnem
poslovanju.

Na dlani je torej, da je imorala
imeti komisija več samoupjravnih
aktov sproti v obdelavi, če je hotela
zadostiti tudi drugim osnovniim svo-
jim nalogam: organizirati in voditi
postopek za sprejemanje teh aktov,
pripravljati potrebne spremernbe in
dopolnitve — tudi po razpravah —,
dajati društvenim organom iin de-
lovni skupnosti strokovno pormoč pri
sprejemanju odločitev glede z;akoni-
tosti poslovanja in po potrebi ttolma-
čiti statut, samoupravne sponazume
in druge splošne samoupravne akte.

A.M.

• Pomladni sijaj
Štepanjskega naselja

Letošnja akcija za čisto in zeleno
Ljubljano je imela svoj višek v nase-
Iju 17. in 18. aprila, ko jebil organizi-
ran tudi odvoz kosovnega materiala.
Priznati velja, da so tudi letos krajani
v velikem številu spontano pristopili
k izvedbi akcije, saj je očitno. da ve-
liki večini ni več vseeno. kje, kako in
v kakšnem okolju živijo. Se posebej
velja zapisati, da so bili tudi letos v
ospredjuotrociinmladi nasploh. Vse
nam pove že podatek, daje 1 7. aprila
bila v akciji celotna OŠ KDK s pri-
bližno I 700 učenci. Na več preidhod-
nih sestankih s predsedniki IHS in
predsednjki skupnosti stanovvalcev
smo opozarjali prisotne, naj me ča-
kajo na določene datume. amp;ak naj
po potrebi gredo v čistilno akc:ijo že
prej. Nasvet so upoštevali, saj nia sam
dan akcije ni bilo hišnega sveta.. ki ne
bi imel urejene ohišnice oz. biližine
svojega doma. /ato naj velja n;asled-
nji moto: skrb za naše okolje maj bo
prisotna skozi vse leto in ne le oab do-
govorjenih akcijah.
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